

Rosenbauer International AG, P.O. Box 176, 4021 Linz, Austria

*Upon request in
Republic of Moldova*

*По месту требования в
Республике Молдова*

Rosenbauer International AG
Paschinger Straße 90
4060 Leonding, Austria

Tel.: +43 732 6794-DW/Ext
Fax: +43 732 6794-DW/Ext
office@rosenbauer.com

www.rosenbauer.com

Our reference / Наша ссылка APAC /MLEi, MSea
Phone Ext. / Добав. номер 3011
Fax / Факс: 94302
Date / Дата: 05.03.2020

Certificate of authorization

We, Rosenbauer International AG, Paschinger Straße 90, 4060 Leonding, Austria, herewith confirm the following:

the company **"ABS" SRL**, address: Rep. Moldova, MD-2002, Chisinau, str. Gradina Botanica, 9,

Is the official partner of company Rosenbauer International AG in the Republic of Moldova for the sales of our products in the tender № ocds-b3wdp1-MD-1581081554545 with the right of leading negotiations, distribution of products, participating in the events related with the sales of the products within the indicated tender.

The present Certificate is valid for the period of the validity of the above-mentioned tender.

Доверенность

Мы, Розенбауэр Интернациональ АГ, Пашингер Штрассе 90, 4060 Леондинг, Австрия, настоящим заявляем о нижеследующем:

Компания **"ABS" SRL**, адрес: республика Молдова, MD-2002, г.Кишинев, ул. Градина Ботаница, 9,

является официальным партнером компании Розенбауэр Интернациональ АГ в республике Молдова по продаже нашей продукции в рамках тендера № ocds-b3wdp1-MD-1581081554545 с правом ведения переговоров, распространения продукции, участия в мероприятиях, связанных с продажей продукции по указанному тендеру.

Настоящая Доверенность действует на время действия вышеуказанного тендера.

Rosenbauer International AG
Paschinger Straße 90
4060 Leonding, Austria



Mag. Mario Leitner
Regional Manager
Rosenbauer International AG



Mag. Mario Laitner
Региональный менеджер
Розенбауэр Интернациональ АГ